
RADA MIEJSKA
w Pszczynie

Protokół nr 0002.006.2024 (VI)

sesji Rady Miejskiej w Pszczynie

z dnia 25 lipca 2024 r.

ad. 1.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pszczynie Leszek Szczotka otworzył VI sesję Rady Miejskiej

w Pszczynie, która rozpoczęła się o godz. 13°°w Dużej Sali Obrad im. Ks. Piotra Skargi.

Prowadzący obrady przywitał radnych, burmistrza, zastępców burmistrza, sekretarz gminy,

skarbnika gminy, przedstawicieli jednostek pomocniczych gminy, wszystkich zebranych

oraz wszystkie osoby, które uczestniczą w transmisji dzisiejszej sesji.

Prowadzący posiedzenie poinformował, że obrady sesji odbywać będą się zgodnie z klauzulą

informacyjną, dotyczącą RODO w sprawie transmitowania i utrwalania za pomocą urządzeń

rejestrujących obraz i dźwięk oraz sporządzania protokołów z posiedzeń Rady Miejskiej w

Pszczynie, nagrywania i przebiegu sesji Rady Miejskiej w Pszczynie, która umieszczona jest na

drzwiach wejściowych sali sesyjnej oraz na ekranie telewizora.

Prowadzący obrady poinformował, że na ustawowy stan 23 radnych na sali obecnych jest

19 radnych i stwierdził kworum.

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad:

Tadeusz Bałuch

Joanna Brożek

Marek Dutkowski

Renata Dyrda

Arkadiusz Gardiasz

é—Jaeeieepanda

7. Ireneusz Gruszka

8. Marcelina Leki

10. Andrzej Mańka

11. Kordian Piszczek

12. Barbara Psik

13. Piotr Rabaszowski

14f4śataącz-yna-Rasłka

15. Jolanta Spek

16. Maciej Stieber

17. Leszek Szczotka

18. Maria Szostak

19. Kamil Widłok

20. Adrian Winkler

21. Marta Wojciechowska —Smo|arz

22. Andrzej Wojtanowicz

23. Miehał-Z'febułca.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr l d0 protokołu sesji.
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ad. 2.

Prowadzący obrady Przewodniczący rady Leszek Szczotka zawnioskował o zmianę porządku

obrad poprzez wprowadzenie do punktu 5 kolejnego podpunktu - Projektu uchwały

w sprawie przekazania wniosków mieszkańca gminy Pszczyna do rozpatrzenia zgodnie z
właściwością. Wniosek Przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 2 do protokołu sesji.

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu

uchwały w sprawie przekazania wniosków mieszkańca gminy Pszczyna do rozpatrzenia

zgodnie z właściwością, został przez Radę przegłosowanyjednogłośnie 19 głosami „za”.

Prowadzący obrady zapytał, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś wnioski.

Innych wniosków o zmianę porządku obrad nie było. Prowadzący obrady stwierdził,
że dzisiejsza sesja odbędzie się zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad z

uwzględnieniem przegłosowanej zmiany:

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.

2. Przedstawienie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z III, IV i V sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

4. lnformacja isprawozdania Burmistrza Pszczyny:

1) o pracach w okresie międzysesyjnym.

2) z realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Pszczynie za II kwartał 2024 r.,

3) z dokonanych czynnos’ci z zakresu sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie

wieczyste, obciążania ich ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia

w II kwartale 2024 r.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał:

1) Uchwała w sprawie przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej

siedziby Przedszkola w Studzienicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Studzienicach,
2) Uchwała w sprawie przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej

siedziby Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego w Czarkowie w Zespole Szkolno—

Przedszkolnym w Czarkowie,

3) Uchwała w sprawie przyjęcia regulaminu korzystania : boisk trawiastych znajdujących
się na terenie Gminy Pszczyna będących w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka

Rekreacji i Sportu w Pszczynie,

4) Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej

przekazania przez Gminę Pszczyna zadań z zakresu organizowania publicznego

transportu zbiorowego w gminnych przewozach pasażerskich,

5) Uchwała w sprawie obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej

w Pszczynie przy ul. zbożowej,

6) Uchwała w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięć,



7) Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2024,

8) Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna,

9) Uchwała w sprawie przekazania wniosków mieszkańca gminy Pszczyna do rozpatrzenia

zgodnie z właściwością.

6. Wolne głosy, komunikaty.

7. Zamknięcie obrad — VI sesji Rady Miejskiej w Pszczynie.

ad. 3.

3.1)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół III sesji Rady Miejskiej

z 20 czerwca 2024 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu III sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół lII sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został przez

Radę przegłosowanyjednogłośnie.

3.2)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół IV sesji Rady Miejskiej

2 21 czerwca 2024 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu IV sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół IV sesji Rady Miejskiej w Pszczynie został przez

Radę przegłosowanyjednogłośnie.



3.3)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że protokół V (nadzwyczajnej) sesji Rady

Miejskiej 2 4 lipca 2024 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady oraz dostępny na stronie

Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Pszczynie.

Zapytał, czy do protokołu V sesji rady są jakieś uwagi.

Uwag nie wniesiono i prowadzący obrady poddał protokół pod głosowanie.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI14

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Les’niewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

Przewodniczący rady stwierdził, że protokół V (nadzwyczajnej) sesji Rady Miejskiej w

Pszczynie został przez Radę przegłosowanyjednogłośnie.

ad. 4.

Przewodniczący obrad Leszek Szczotka powiedział, że Informację burmistrza Pszczyny o

pracach w okresie międzysesyjnym, Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w

Pszczynie za II kwartał 2024 roku oraz Sprawozdanie z dokonanych czynnos’ci z zakresu

sprzedaży lub oddania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, obciążania ich

ograniczonymi prawami rzeczowymi, a także ich nabycia w II kwartale 2024 roku radni

otrzymali.

Zapytał czy do przedstawionej informacji i sprawozdań radni mają zapytania |ub uwagi?

Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział: „Szanowni Radni w odniesieniu do

Informacji burmistrza Pszczyny o pracach w okresie międzysesyjnym prosiłbym o wyjaśnienia

dotyczące punktu, jeżeli chodzi o inwestycje. Jestzawarta informacja, że odbyło się spotkanie

dotyczące budowy Zintegrowanego centrum wraz z budową dróg rowerowych. I tutaj moje

pytanie, jak wygląda sytuacja? Czy ostatecznie zakończyły się wszystkie prace naprawcze i

odebrano, ewentualnie z jakim wynikiem budowę. dróg rowerowych? Czy w sposób

definitywny to wszystko jest zakończone i takjak było w protokole w tym wcześniejszym

zrealizowane? I drugie pytanie. Również odbyło się spotkanie w sprawie nasadzeń

następczych w ramach tego przedsięwzięcia, czyli budowy dróg rowerowych. Jakie są

ustalenia odnośnie tych nasadzeń? Bo z tego co widzimy na ulicy Katowickiej, Karola Miarkii

w innych miejscach te drzewa do chwili obecnej, czylijuż wiele miesięcy stoją suche.

Prosiłbym o informację. Dziękuję bardzo.”

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział, że przygotują odpowiedź radnemu.

Innych głosów w dyskusji nie było i prowadzący obrady stwierdził, że ww. Informacja

i Sprawozdania zostały przez radę przyjęte do wiadomości.

Informacja iSprawozdania burmistrza Pszczyny stanowią odpowiednio załączniki nr 3, 4 i5

do protokołu sesji.



ad. 5.

5.1)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej siedziby Przedszkola w

Studzienicach w Zespole Szkolno—Przedszkolnym w Studzienicach. Poinformował, że składa

do tej uchwały autopoprawkę. Wyjaśnił, że na skutek oczywistej omyłki pisarskiej w

przedstawionym projekcie uchwały w nazwie ulicy, przy której zlokalizowane jest

przedszkole w Studzienicach, nie wpisano słowa „święty”. Autopoprawka koryguje nazwę

ulicy, która otrzymuje poprawne brzmienie: „ul. św. Jana Pawła II nr 72 Studzienicach”. Pełna

treść autopoprawki stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr VI/39/24 w sprawie

przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej siedziby Przedszkola w

Studzienicach w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Studzienicach, podjęta została

jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została

przez radę jednogłośnie.

5.2)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie

przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej siedziby Przedszkola im.

Kornela Makuszyńskiego w Czarkowie w Zespole Szkolno—Przedszkolnym w Czarkowie

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura



W wyniku głosowania, w obecnos’ci 19 radnych, Uchwała Nr VI/40/24 w sprawie

przekształcenia przedszkola poprzez zmianę dotychczasowej siedziby Przedszkola im.

Kornela Makuszyńskiego w Czarkowie w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Czarkowie,

podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.3)
Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przyjęcia

regulaminu korzystania z boisk trawiastych znajdujących się na terenie gminy Pszczyna,

będących w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka Rekreacji i Sportu w Pszczynie.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (18): Tadeusz Bałuch, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz Gardiasz, Ireneusz

Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski,

Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler,

Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Joanna Brożek

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 23 radnych, Uchwała Nr VI/41/24 w sprawie przyjęcia

regulaminu korzystania z boisk trawiastych znajdujących się na terenie gminy Pszczyna,

będących w trwałym zarządzie Miejskiego Ośrodka Rekreacji i Sportu w Pszczynie, podjęta

została większością 18 głosów „za", przy 1 głosie „wstrzymującym się", bez głosów

„przeciw". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta została przez radę wymagana

większością głosów.

5.4)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie uchylenia

uchwały Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej przekazania przez gminę Pszczyna zadań z

zakresu organizowania publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach

pasażerskich.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,



Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr Vl/42/24 w sprawie uchylenia

uchwały Rady Miejskiej w Pszczynie dotyczącej przekazania przez gminę Pszczyna zadań z

zakresu organizowania publicznego transportu zbiorowego w gminnych przewozach

pasażerskich, podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę jednogłośnie.

5.5)
Burmistrz Pszczyny odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie obciążenia służebnością

gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. zbożowej.

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYM UJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik,

Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Maciej Stieber, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil

Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr Vl/43/24 w sprawie

obciążenia służebnością gruntową nieruchomości położonej w Pszczynie przy ul. Zbożowej,

podjęta została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała

podjęta została przez radę jednogłośnie.

Do dyskusji zgłosił się radny Kamil Widłok. Zgłosił wniosek formalny o 5 minutową przerwę w

obradach.

Prowadzący obrady poddał wniosek pod głosowanie. Wniosek został przegłosowany 15

głosami „za", przy 4 głosach „przeciw”.

Prowadzący obrady ogłosił przerwę w obradach.

Po przerwie kontynuowano obrady w punkcie 5 podpunkcie 6.

5.6)

Burmistrz Pszczyny odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zaniechania realizacji

przedsięwzięć.

Projekt uchwały nie był opiniowany, gdyż radni na komisji postanowili, że każdy z nich zajmie

stanowisko indywidulanie na sesji rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.



Głos zabrał radny Arkadiusz Gardiasz. Powiedział, że podtrzymuję swoje stanowisko
zaprezentowane wcześniej na wspólnym posiedzeniu komisji i jest przeciwny zaniechaniu
tego jednego przedsięwzięcia, które jest wymienione w punkcie drugim projektu uchwały.

Innych pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (15): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Ireneusz Gruszka,

Marcelina Leki, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Andrzej Wojtanowicz
PRZECIW (3): Arkadiusz Gardiasz, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr VI/44/Z4 w sprawie
zaniechania realizacji przedsięwzięć, podjęta została większością 15 głosów „za", przy 3
głosach „przeciw" i 1 „wstrzymującym się". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała
podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.7)
Burmistrz Pszczyny odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na

rok 2024.

Projekt uchwały nie był opiniowany, gdyż radni na komisji postanowili, że każdy z nich zajmie

stanowisko indywidulanie na sesji rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje
zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:

ZA (17): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Ireneusz Gruszka,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Jolanta

Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

PRZECIW (1): Arkadiusz Gardiasz,

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr VI/45/24 w sprawie zmian w
budżecie gminy na rok 2024, podjęta została większością 17 głosów „za", przy 1 głosie

„przeciw" i 1 „wstrzymującym się". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta
została przez radę wymaganą większością głosów.

5.8)

Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie zmian
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna.



Projekt uchwały nie był opiniowany, gdyż radni na komisji postanowili, że każdy z nich zajmie

stanowisko indywidulanie na sesji rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (17): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Ireneusz Gruszka,

Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Jolanta

Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-

Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

PRZECIW (1): Arkadiusz Gardiasz,

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

W wyniku głosowania, w obecności 19 radnych, Uchwała Nr Vl/46/24 w sprawie zmian w

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Pszczyna, podjęta została większością 17 głosów

„za", przy 1 głosie „przeciw" i 1 „wstrzymującym się”. Prowadzący obrady stwierdził,

że uchwała podjęta została przez radę wymaganą większością głosów.

5.9)

Przewodniczący rady Leszek Szczotka odczytał tytuł projektu uchwały w sprawie przekazania

wnioskéw mieszkańca gminy Pszczyna do rozpatrzenia zgodnie z właściwością.

Projekt uchwały został wprowadzony pod obrady wnioskiem i nie był opiniowany przez

komisje rady.

Prowadzący obrady zapytał, czy do projektu uchwały są jakieś uwagi, pytania, propozycje

zmian.

Pytań, uwag, propozycji zmian nie było i przystąpiono do głosowania.

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Ireneusz Gruszka,

Marcelina Leki, Barbara Psik, Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria

Szostak, Kamil Widłok, Adrian Winkler, Marta Wojciechowska—Smolarz, Andrzej Wojtanowicz

PRZECIW (3): Arkadiusz Gardiasz, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek,

WSTRZYMUJE SIĘ (1): Maciej Stieber

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, MichałZiebura

W wyniku głosowania, w obecności 23 radnych, Uchwała Nr VI/47/24 w sprawie

przekazania wniosków mieszkańca gminy do rozpatrzenia zgodnie z właściwością, podjęta

została jednogłośnie 19 głosami „za". Prowadzący obrady stwierdził, że uchwała podjęta

została przez radę jednogłośnie.

Wykaz podjętych na VI sesji Rady Miejskiej uch wał stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji.



ad. 6.

1. Radny Arkadiusz Gardiasz powiedział: „ Chciałem się zwrócić do Pana Burmistrza,

ponieważ podczas sesji, gdzie debatowa/iśmy na temat wotum zaufania był raport o

stanie gminy. Panie Burmistrzu, Pan deklarował, z'e udzieli mi odpowiedzi. Minęło ponad

30 dni, miesiąc od tamtej sesji. Nadal nie otrzymałem odpowiedzi. Mam nadzieję, że

znajdzie Pan czas, aby udzielić mi odpowiedzi na zadane pytania. ”

Ad vocem burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol poprosił, żeby radny sprawdził swoją

skrzynkę mailową.

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział, że sprawdzał rano skrzynkę mailową i nie

ma tam żadnej odpowiedzi.

Ad vocem burmistrz Pszczyny powiedział, że jest pewny tego, że odpowiedź znajduję się

na skrzynce mailowej radnego.

Ad vocem radny Arkadiusz Gardiasz powiedział, że liczy na to, że na te pytania, które

zadał dzisiaj dostanie odpowiedź wcześniej.

2. Burmistrz Pszczyny Dariusz Skrobol powiedział, że jutro rozpoczynają się w Pszczynie

Śląskie Miraże Art Fest. To trzy dni pełne koncertów, spektakli teatralnych, warsztatów,

rękodzieła i zaprosił wszystkich do udziału w tym wydarzeniu kulturalnym.

3. Przewodniczący rady Leszek Szczotka przedstawił Informację z działalności Rady Miejskiej

w Pszczynie w okresie międzysesyjnym. Powiedział, że 20 czerwca odbyła się III sesja

Rady Miejskiej w Pszczynie, 21 czerwca odbyła się IV sesja Rady Miejskiej w Pszczynie, 4

lipca odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji

Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, 4

lipca odbyła się V (nadzwyczajna) sesja Rady Miejskiej w Pszczynie, 5 lipca odbyło się

posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 5 lipca także odbyło się wspólne

wyjazdowe posiedzenie Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji Oświaty i Spraw

Społecznych, Komisji Sportu i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, 19 lipca odbyło się

posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 19 lipca odbyło się także posiedzenie Komisji Skarg,

Wniosków i Petycji, 25 lipca, przed sesją rady, rozpoczęło się wspólne posiedzenie

Komisji Budżetu, Komisji Gospodarki, Komisji Oświaty i Spraw Społecznych, Komisji

Sportu i Kultury Fizycznej i Komisji Zdrowia. Posiedzenie to będzie kontynuowane po

zakończeniu sesji.

4. Przewodniczący rady Leszek Szczotka poinformował, że do Rady Miejskiej w Pszczynie

wpłynęło pismo rodziców dzieci uczęszczających do Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w

Jankowicach. Pismo chcemy przekazaé Panu Burmistrzowi, gdyż nie jesteśmy organem

właściwym w tej sprawie. Przygotowana została propozycja odpowiedzi, którą następnie

odczytał. Propozycja odpowiedzi stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji.

Zapytał czy do przedstawionej propozycji odpowiedzi są uwagi, pytania, propozycje

zmian?

Głos zabrał burmistrz Pszczyny i powiedział, że mają już przygotowaną strategię, która

jest już również przedyskutowana z dyrektorami szkół. Zastępca burmistrza Pszczyny

Magdalena Czarnecka dodała, że to przedsięwzięcie już było wcześniej dyskutowane i

oczywiście jest im znane.
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Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O,

NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (19): Tadeusz Bałuch, Joanna Brożek, Marek Dutkowski, Renata Dyrda, Arkadiusz

Gardiasz, Ireneusz Gruszka, Marcelina Leki, Andrzej Mańka, Kordian Piszczek, Barbara

Psik, Piotr Rabaszowski, Jolanta Spek, Leszek Szczotka, Maria Szostak, Kamil Widłok,

Adrian Winkler, Marta Wojciechowska-Smolarz, Maciej Stieber, Andrzej Wojtanowicz

NIEOBECNI (4): Jacek Granda, Marcin Leśniewski, Katarzyna Raszka, Michał Ziebura

Przewodniczący rady Leszek Szczotka powiedział, że zgodnie ze stanowiskiem Rady pismo

zostanie przekazane burmistrzowi Pszczyny.

6. Przewodniczący rady powiedział, że kolejna sesja rady miejskiej planowana jest na

29 sierpnia br. na godz. 13.00.

ad. 7.

Prowadzący obrady stwierdził wyczerpanie porządku obrad. Podziękował wszystkim

za uczestnictwo w obradach i o godz. 1344 ogłosił zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej

w Pszczynie.

[PODPIS]
Przewcędnlcźągo/Prgd:

„.: : / ;),-u,: ,.:

(„L,Xsźek SZCZOt
ka

Protokołowała: Kata rzy ękała
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